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RG.0002.43.2023 

Protokół  Nr XLIII/2023 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 26 kwietnia 2023 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1003, a zakończyła o godz. 1110. 

 

Ad. I. Godz. 1003 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

obecnych na posiedzeniu sesji. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 15 

radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1005 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  proponowany program sesji. 

W związku z brakiem uwag do porządku, Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod 

głosowanie. 

W głosowaniu  porządek obrad  został przyjęty – 15 głosów „za” - jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 29.03.2023 roku. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży 

i uczniów oraz rodziców, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie  ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym na terenie 

Gminy Radomyśl nad Sanem dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
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wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 

pracy, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 

mieszkaniowego, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego tryb i 

kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, 

4) zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków, 

5) zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem  spółkom 

wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji celowej i sposobu jej 

rozliczania, 

6) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Chwałowice), 

7) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Chwałowice), 

8) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Chwałowice), 

9) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Żabno), 

10) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Żabno), 

11) zmian w Statucie Sołectwa Antoniów, 

12) zmian w Statucie Sołectwa Chwałowice, 

13) zmian w Statucie Sołectwa Dąbrówka Pniowska, 

14) zmian w Statucie Sołectwa Dąbrowa Rzeczycka, 

15) zmian w Statucie Sołectwa Kępa Rzeczycka, 

16) zmian w Statucie Sołectwa Łążek Chwałowski, 

17) zmian w Statucie Sołectwa Musików, 

18) zmian w Statucie Sołectwa Nowiny, 

19) zmian w Statucie Sołectwa Orzechów, 

20) zmian w Statucie Sołectwa Pniów, 

21) zmian w Statucie Sołectwa Radomyśl nad Sanem, 

22) zmian w Statucie Sołectwa Rzeczyca Długa, 

23) zmian w Statucie Sołectwa Rzeczyca Okrągła, 
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24) zmian w Statucie Sołectwa Witkowice, 

25) zmian w Statucie Sołectwa Wola Rzeczycka, 

26) zmian w Statucie Sołectwa Żabno, 

27) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023. 

VI.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VII. Zakończenie XLIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 1008      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 29.03.2023r.  

znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany drogą 

mailową wszystkim radnym. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 

przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 29.03.2023r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 1009 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił stan realizacji wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji 

Rady Gminy i Komisji Stałej. 

 

Wniosek z XLII sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 29 marca 2023 roku. 

 

Wniosek radnego Krzysztofa Siody: 

„ Rozbudowa sieci wodociągowej wzdłuż drogi wojewódzkiej w Woli Rzeczyckiej od działki 96/4 

do działki 87/2. Trasa przebiegu poprzez sąsiadujące działki wzdłuż drogi wojewódzkiej w 

kierunku Żabna. Długość odcinka sieci około 100 mb.” 

Odpowiedź: 

Gmina zleci opracowanie projektu rozbudowy sieci. 

 

Wniosek z Komisji Oświaty i Spraw Społecznych z dnia 28 marca 2023 roku 

Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo poruszyła sprawę stypendium im. prof. Kazimierza 

Kuczmana dla ucznia/uczniów artystycznie uzdolnionych z terenu gminy. Poinformowała o 

uzdolnionym plastycznie dziecku z Woli Rzeczyckiej, które można by wyróżnić i nagrodzić tym 

wsparciem. W związku z tym zwróciła się z zapytaniem o zasady i warunki ubiegania się i 

przyznawania stypendium.  

http://www.radomysl.pl/
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Odpowiedź: 

Gmina posiada opracowany Regulamin przyznawania stypendium prof. Kazimierza Kuczmana 

dla uzdolnionych uczniów z naszej gminy, który został przedstawiony Rodzinie profesora. Jeden 

z paragrafów Regulaminu zawiera zapis, że stypendium może zostać przyznane osobie, która 

spełnia warunki: 

-  jest uczniem klas VI do VIII szkół podstawowych, szkół ponadpodstawowych lub studentem 

uczelni wyższych, 

- w roku, w którym ubiega się o przyznanie stypendium lub w roku poprzedzającym ten rok 

uzyskała wyróżnienie lub została laureatem konkursów, przeglądów albo wystaw w dziedzinie 

twórczości artystycznej lub jest uczniem/studentem szkół/uczelni o kierunku artystycznym w 

dziedzinie malarstwo, grafika, rzeźbiarstwo i przedstawi swoją twórczość w wyżej wymienionych 

obszarach. Stypendium ma na celu wspieranie dalszego rozwoju artystycznego. 

Rodzina profesora została poinformowana, że obecnie nie ma niestety uczniów szkół 

podstawowych, średnich czy też studentów, którym można byłoby przyznać stypendium. 

Wprawdzie dwie uczennice z naszej gminy zaczęły uczyć się w liceum plastycznym, jednak 

zrezygnowały na rzecz liceum ogólnokształcącego, przy czym ich dorobek artystyczny jest 

niestety niewielki.  

 

Ad. V/1. Godz. 1015 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/360/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 1017 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniającej uchwałę w sprawie  ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

zatrudnionym na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania 

nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, wysokość oraz szczegółowe zasady 
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przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna 

Dudzińska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie było pytań odnośnie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  przedstawiony projekt. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/361/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 1019 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu 

określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 

nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna 

Dudzińska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/362/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1021 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/363/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 1027 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Radomyśl nad Sanem  spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji 

celowej i sposobu jej rozliczania przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/364/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6/7/8/. Godz. 1031 

Projekty uchwał Rady Gminy w sprawie: 

6) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 909/21 

w m. Chwałowice)   

7) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 1656/8 

w m. Chwałowice)  

8) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 1656/7 

w m. Chwałowice) 

zostały jednocześnie omówione przez Z- cę Wójta Gminy Izabelę Szałaj. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi czy pytania odnośnie projektów uchwał. 

Zachęcił do wypowiadania się obecnych radnych i sołtysów, szczególnie z tych miejscowości, w 

których dokonywane będzie zbycie nieruchomości. Poinformował o  uwadze śledzących 

transmisje z sesji dotyczącej decydowania w głosowaniu  całej Rady Gminy o sprzedaży danej 

działki. Zwracano uwagę, że radny z danej miejscowości decyduje o zbyciu działki leżącej na 

terenie innej miejscowości. Przewodniczący przypomniał, że sprzedaż nieruchomości jest 

opiniowana przez Zebranie Wiejskie. Ponadto, zarówno radny jak i sołtys podczas sesji mogą 

wyrażać swoje zdanie na temat sprzedaży przed głosowaniem. 

Zabierając głos sołtys wsi Chwałowice Adam Majewski poinformował, że Zebranie 

Wiejskie w Chwałowicach wyraziło pozytywną opinię w kwestii sprzedaży przedmiotowych 

nieruchomości, będącymi działkami sąsiednimi do działek będących własnością wnioskujących o 

sprzedaż. Nadmienił, że w głównej mierze chodziło tu o uregulowanie stanu prawnego własności 

działek oraz stanu ich zagospodarowania i użytkowania. 

Sołtys przypomniał, że jeśli dana osoba zamierza zakupić nieruchomość to składa wniosek 

do gminy, która przekazuje podanie Sołtysowi danej miejscowości celem zaopiniowania przez 

Zebranie Wiejskie. W tym celu Sołtys opracowuje ogłoszenia z porządkiem obrad, zwierającym 

punkt o wyrażeniu opinii o sprzedaży działki. Ogłoszenia celem poinformowania mieszkańców są 

wywieszane na tablicach ogłoszeń.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

W związku z brakiem innych głosów odnośnie projektów uchwał Przewodniczący Rady Gminy 

poddał je pod głosowanie. 
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Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 909/21 w m. Chwałowice)  został przyjęty – 15 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/365/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 1656/8 w m. Chwałowice) został przyjęty – 15 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/366/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia Gminy (dz. ew. 1656/7 w m. Chwałowice) 

dz. ew. 909/21 w m. Chwałowice)  został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/367/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/9/10. Godz. 1039 

Projekty uchwał Rady Gminy w sprawie: 

9) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 

1696/10 w m. Żabno)  

10) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 

1696/11 w m. Żabno)  

zostały jednocześnie omówione przez Z- cę Wójta Gminy Izabelę Szałaj.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

Radny Marcin Zieliński odnośnie projektów uchwał zapytał kiedy odbyło się Zebranie 

Wiejskie w Żabnie opiniujące sprzedaż działek, dodając że nie był obecny na jednym Zebraniu. 

Z-ca Wójta Izabela Szałaj powiedziała, że w chwili obecnie nie ma kompletu dokumentacji, 

a opina Zebrania Wiejskiego jest dostępna do wglądu w referacie gospodarki nieruchomościami. 

Z-ca nadmieniła, że opinia Zebrania odnośnie tych działek nie została wydana w tym roku tylko 

w latach wcześniejszych. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekty uchwał. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 1696/10 w m. Żabno) został przyjęty  – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/368/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (dz. ew. 1696/11 w m. Żabno) został przyjęty  – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/369/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/11-26. Godz. 1043 

Projekty uchwał Rady Gminy w sprawie zmian w Statutach Sołectw Antoniów – Żabno zostały 

jednocześnie przedstawione przez  Wójta Gminy Jana Pyrkosza. 

Wójt poinformował, że odbyły się konsultacje społeczne we wszystkich sołectwa na terenie 

gminy celem uzyskania opinii lub uwag od mieszkańców odnośnie zaproponowanych zmian w 

statutach sołectw. Wpłynęła jedna uwaga od mieszkańców sołectwa Orzechów, którzy zgłosili 

zastrzeżenie do zapisu: „W przypadku zgłoszenia tylko jednego kandydata na sołtysa, wyborów 

nie przeprowadza się, a za wybranego uznaje się z dniem wyborów zgłoszonego kandydata.”.  

Wyrażający opinię uważają, że w sytuacji zgłoszenia tylko jednego kandydata na sołtysa 

mieszkańcy powinni mieć możliwość decydowania czy chcą, aby ta osoba pełniła funkcję sołtysa 

i ich reprezentowała. Wg mieszkańców Orzechowa w tym przypadku wybory powinny się odbyć 

głosując za lub przeciw danym kandydatem. 

Wójt wyraził zdanie, że jeżeli w danym sołectwie byłby inny chętny kandydat czy kandydaci 

to mogą się zgłosić, aby wybory mogły się odbyć w normalnym trybie między dwoma i czy więcej 

kandydatami. Natomiast gdy jest jeden kandydat oznacza to, że  nikt inny nie wyraża chęci do 

pełnienia tej funkcji. Wójt oznajmił, że nie można nikogo zmusić do bycia sołtysem. Dlatego 

wydaje się, że właściwym jest zapis, że w przypadku zgłoszenia jednego kandydata na sołtysa  

uznaje się go za wybranego  z dniem wyborów. Dlatego ten zapis pozostał w projektach uchwał. 

Wójt nadmienił, że być może przyszłe wybory na sołtysów mogą się cieszyć większym 

zainteresowaniem ze strony kandydatów na sołtysów. Wynika to z faktu, iż 1 lipca wejdzie w życie 

ustawa przyjęta przez Sejm RP o dodatku dla sołtysów w wysokości 300 zł. Warunkiem 

koniecznym do ubiegania się o dodatek jest osiągniecie wieku emerytalnego oraz pełnienie 

funkcji sołtysa przez co najmniej dwie kadencje tj. 8 lat łącznie. Kwota dodatku ma być corocznie 

waloryzowana. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekty uchwał. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Antoniów został w głosowaniu 

przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/370/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Chwałowice został w 

głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/371/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Dąbrówka Pniowska został 

w głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/372/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Dąbrowa Rzeczycka został 

w głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/373/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Kępa Rzeczycka został w 

głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/374/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Łążek Chwałowski został w 

głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/375/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Musików został w głosowaniu 

przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/376/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Nowiny został w głosowaniu 

przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/377/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Orzechów został w 

głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/378/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Pniów został w głosowaniu 

przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/379/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Radomyśl nad Sanem został 

w głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/380/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Rzeczyca Długa został w 

głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/381/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Rzeczyca Okrągła został w 

głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/382/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Witkowice został w 

głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/383/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Wola Rzeczycka został w 

głosowaniu przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/384/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Sołectwa Żabno został w głosowaniu 

przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/385/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/27. Godz. 1057 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Marzena Garbacz zapytała co stanowią  wykazane w uchwale środki 16 390 zł w dziale 

Pozostała Działalność? 

Skarbnik Gminy Anna Olech wyjaśniła, że są to środki w ramach zmiany klasyfikacji na fundusz 

prof. Kuczmana na dofinansowanie organizacji wycieczek szkolnych na Wawel. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie  nad projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLIII/386/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 1058 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o wpłynięciu petycji od P. Teresy Garland w sprawie  

przystąpienia do Sojuszu Pokojowego  i potwierdzenia sprzeciwu na połączenie Polski i Ukrainy 

w jedno państwo. 

Przewodniczący oznajmił, że została przygotowana odpowiedź na petycję informująca, że 

sprawa nie leży w zakresie zadań własnych gminy wynikających z ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym i w związku z powyższym brak jest podstaw prawnych do uwzględnienia 

postulatu zawartego w petycji. 

Rada Gminy nie zgłosiła uwag do przygotowanej odpowiedzi. 

Radna Marzena Garbacz zapytała czy 2 maja Urząd Gminy będzie pracował, ponieważ 

zgodnie z rozporządzeniem oświadczenia majątkowe można składać do tego właśnie dnia? 

Wójt Gminy odpowiedział, że 2 maja Urząd Gminy będzie pracował w normalnym trybie. 

Radna Marzena Garbacz odnośnie zestawienia wydatków na oświatę przygotowanego na 

posiedzenie Komisji Oświaty, zapytała czego dotyczyło dokształcanie nauczycieli ze szkoły w 

Chwałowicach, ponieważ kwota wydana na ten cel była dość wysoka? 

Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska odpowiedziała, że w chwili obecnej nie ma 

szczegółowych informacji w tym temacie. Ogólnie wyjaśniła, że było to dokształcanie  w 2022 r. 

kilku nauczycieli głównie w zakresie pomocy psychologicznej na wielu kierunkach np. terapia, 

oligofrenopedagogika. 
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Radna Lucyna Jurkiewicz zwróciła się o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych w 

Stalowej Woli o oczyszczenie przepustu drogowego znajdującego się na drodze między 

Dąbrówką a Witkowicami. Potrzeba oczyszczenia wynika z braku przepływu wody rz. Strachocka 

wynikającym ze zgromadzonych nieczystości. 

Radna Powiatu Stalowowolskiego Leokadia Gugała poinformowała, że sprawa zostanie 

zgłoszona. 

Przewodniczący Rady Gminy zwracając się do radnej Powiatu zawnioskował o 

przygotowanie zestawienia zrealizowanych inwestycji na drogach powiatowych z podaniem 

wydanych środków na terenie poszczególnych gmin. Ma to na celu porównanie wykonach 

inwestycji na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem z innymi gminami w powiecie. Przewodniczący 

wyraził zdanie, że w tym zestawieniu gmina Radomyśl wypada gorzej niż inne gminy.  

Przewodniczący zaproponował  opracowanie i przedstawienie informacji na następnej 

sesji Rady Gminy. 

 Radna Powiatu Leokadia Gugała odpowiedziała, że informacja zostanie przygotowana. 

  

Ad. VII. Godz. 1110 

Na tym zakończono obrady XLIII sesji Rady Gminy. 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                             Edward Wermiński 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 


